
Чрез: Г-н Венцислав Спирдонов

( Ло ВЕЛИКОТЪРНОВСКИ
Общински СЪВЕТ

-ЕГИСТРАииОНЕН ИНДЕКС И ДАТА

Ш Oi - j p

{£. dir 2-о?

r
j  o ; _ ito 00

j  Ho ^  ^

4

До:

П И  T A H Е

Председател на ВТОбС 

Г-н Даниел Панов 

Кмет на Община 

Велико Търново

От Стоян Витанов -  общински съветник от Група „БСП за
България, ПП АБВ, ПП Движение 21"

Относно: Състояние на хандбална зала „Сава Величков" и закрития плувен 
басейн под нея.

Уважаеми г-н Панов,

Към мен се обърнаха с тревога родители на деца и ученици от Спортно 
училище „Георги Живков" относно състоянието на хандбална зала „Сава 
Величков" и условията, при които те играят и тренират хандбал, волейбол и 
бадминтон. В края на м. г. посетих на място залата и констатациите наистина се 
оказаха верни и тревожни: деформирана подова настилка, която на места вече е 
прогнила, стичаща се постоянно по прозорците вода, образувана от конденз, 
мухълът и в залата и в коридорите е видим. В началото на т.г. проведох 
разговори и допълнителни проучвания относно залата и закрития плувен 
басейн. И родителската тревога, и направените от мен констатации и получената 
допълнителна информация ме задължават да Ви задам следните директни и 
конкретни въпроси:

1. По какъв начин -  търг, конкурс или друг е предоставен за ползване и 
експлоатация закрития плувен басейн, за какъв срок и при какъв 
месечен приход за наемодателя?

2. Коя фирма експлоатира обекта?
3. Защо са ликвидирани съществуващите въздухопроводи, осигуряващи 

циркулация и с чие разрешение?



4. Защо е допуснато в носещата греда под хандбалната зала да бъдат 
пробити 5 отвора за монтиране на вентилатори, вероятно заменили 
въздухопроводите? Кой е дал това конструктивно разрешение?

5. Защо няма топлоизолация на таванската плоча на басейна, още 
повече, че през 2018 година е извършен ремонт на сградата?

6. Защо е допуснато избиване на носещата северна стена с цел 
монтиране на желязна врата и с чие разрешение е станало това?

7. Защо е допуснато и кой е разрешил прекъсване водопровода към 
хандбалната зала и изграждане на ново захранване към басейна с 
отклонение към залата, защото това действие е предизвикало 2 
проблема: как се отчита консумацията на 2 потребителя с един 
водомер и при пълнене на басейна водата в залата спира?

8. Коя фирма е извършила ремонта на сградата през 2018 година, с какъв 
източник на финансиране и на каква цена? Кой е бил инвеститорски 
контрол?

9. Защо година след завършване на ремонта:
9.1. Фотоклетките на външното осветление не работят?
9.2. Не работят и датчиците за включване отоплението за топене на 

леда във водосточните проводи?
10. Ще вземете ли мерки за решаване на изброените проблеми и кога?
11. Ще потърсите ли отговорност от длъжностните лица, ако изложените 

факти представляват закононарушение?

Моля да отговорите на въпросите така пунктуално, както са зададени, устно, с 
писмен вариант на отговора.

15.01.2020.година С уважение:

Велико Търново Стоян Витанов


